
Bomo ob stari cerkvi uredili park, ali pa bomo (vendarle) gradili?

Šišenska nadaljevanka
V NAJBOLJŠEM PRIMERU: OB KONCU LETA PRVE LOPATE.
V NAJSLABŠEM PA ...?

O soseski Stara cerkev ali — kot se
u adno imenuje — SŠ 4/1 smo v našem
glasilu precej pisali, se jezili in pritoževa-
li, tako kot so se jezili in pritoževali sta-
novalci Tržne 6 in 8, kot so se pritoževali
številni šiškarji in Ljubljančani, ki jih že
vi*sto let bode v oči zaplankano območje
olcrog šišenske stare cerkve. Tako dolgo
sno se prepričevali med seboj, usklajeva-
li stališča, mnenja, sklepe, da danes lahko
o;/»azujemo v ograjenem prostoru plevel,
grmovje, že kar precej visoka drevesa in
planke okrog rezerviranega zemljišča, ki
vcselo služijo Reklamservisu za propagi-
ranje takšnih in drugačnih izdelkov, za
capovedovanje te ali one prireditve.

• Šišenska občinska skupščina je na
lanski novembrski seji sprejela zazidalni
načrt za sosesko Stara cerkev, toda grad-
nja se kljub temu še ni začela. Standard-
invest kot strokovna služba Sklada za ko-
rr.unalno urejanje zemljišč občine Ljub-
ljana-Šiška je tudi že pridobil celotno lo-
kncijsko dokumentacijo, ki jo potrebuje
z pridobitev lokacijske odločbe. Tudi ce-
lotno zemljišče je pridobljeno in dodelie-
no poslovnemu združenju Giposs.

• Standard-invest mora Gipossu dosta-
viti le še lokacijsko odločbo in s tem bo
njegov delež pri »rojevanju« nove stano-
vanjske soseske Stara cerkev končan. Ker
p.i ima Standard-invest vso lokacijsko do-
kumentacijo že zbrano, je pridobitev lo-
kncijske odločbe le še stvar časa in golih
formalnosti.

• Toda s tem še zdaleč ni rečeno, da
sc bo gradnja prvega izmed objektov ob
stari cerkvi tudi kmaiu zaeela. Za kaj
pravzaprav gre? Za vsa dosedanja dela, ki
jih lahko trenutno vidite v obliki zaplan-
kanega zemljišča in celega kupa načrtov
in dokumentov, ki so jih stalno spremi-
njali, so »požrla« že precej čez staro mili-
jardo dinarjev, kar pa seveda bistveno
vpliva na ceno kvadratnega metra stano-
vanjske površine in poslovnih lokalov.

• Poslovno združenje Giposs priprav-
Ija idejne zasnove za objekte na območju
S':are cerkve, komisija pri samoupravni
stanovanjski skupnosti Ljubljana pa pre-
verja izhodiščno ceno za kvadratni meter
sianovanjske površine, ki bi bila tudi
družbeno sprejemljiva. Šele ko bosta Gi-
poss in pa ta komisija našla skupni jezik
glede izhodiščne cene, bo zasajena prva
lopata za gradnjo prvega objekta. Ker pa
so za gradnjo potrebna tudi določena pri-
pravljalna dela, lahko računamo, da se bo
g adnja začela nekako pol leta po verifi-

kaciji cene za kvadratni meter stanovanj-
ske površine, torej šele — v najboljšem
primeru — ob koncu letošnjega leta!

Obvezna stner — za probleme . . .

• Če takšne sprejemljive rešitve ne
najdejo, potem bo moral nekdo kriti vse
dosedanje stroške s pripravljalnimi deli,
to pa pomeni, da bi celo milijardo in še
nekaj zraven enostavno »vrgli skozi okno«.
Obstaja pa tudi trpko hudomušen pred-
log, naj v takem primeru zemljišče ob
stari cerkvi spremenimo v park in pobira-
mo vstopnino od vseh, ki bi želeli stopiti
v to najdražjo ljubljansko oazo zelenja-
ve . . .

• Upamo lahko le, da do te druge mož-
nosti ne bo prišlo, saj so se že pojavili pr-
vi interesenti, ki bi kupili stanovanja v no-
vih objektih okrog stare cerkve. Po zad-
njih načrtih pa naj bi objekti v soseski
SS 41 imeli 13.900 kvadratnih metrov sta-
novanjskih površin, kar je 60 odstotkov
celotne površine, 17 odstotkov naj bi bilo
poslovnih prostorov, 11 odstotkov trgov-
sko-gostinskih lokalov in 12 odstotkov naj
bi zajemali spremljajoči prostori.

• Prav gotovo bi končno že bil čas, da
bi se znotraj ograjenega prostora ob Trž-
ni ulici nekaj začelo dogajati in preprečiti
divjo rast vseh mogočih rastlinskih vrst.
Naj bi raje s tako hitrostjo rasli novi ob-
jekti, kot prvi pa tako imčnovani objekt

•A na vogalu Tržne in Vodnikove ceste ... !
France Kmetič


